
Zápisnica č. 7/2020 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v obci Pitelová konaného dňa 11.12.2020 o 18:00 

hod. v sále kultúrneho domu Pitelová 

 

 

Zasadnutie otvorila starostka obce  Martina Záhorcová. privítala poslancov a skonštatovala, že 

prítomní sú piati poslanci, Ing. M. Slašťan je práceneschopný a MUDr. Mgr. N. Paššáková         

sa ospravedlnila. Zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

Za zapisovateľa bol určený p. P. Hudec. 

Za predsedu návrhovej komisie bol navrhnutý p. M. Kocian a za overovateľov zápisnice boli 

navrhnutí Ing. J. Chalmovský, PhD. a PharmDr. Z. Fábiková. Obecné zastupiteľstvo schválilo 

návrh jednomyseľne. 

 

 

Starostka obce predložila návrh programu obecnému zastupiteľstvu, ktorým sa bude 

zastupiteľstvo viesť: 

1. Otvorenie zasadnutia, kontrola prítomných. 

2. Určenie zapisovateľa zápisnice, návrh na predsedu návrhovej komisie a overovateľov zápisnice. 

3. Schválenie programu. 

4. Kontrola plnenia uznesenia. 

5. Návrh VZN č. 2/2020 o miestnych daniach na rok 2021 

6. Návrh VZN č. 3/2020 o zneškodňovaní a nakladaní s komunálnym odpadom v obci Pitelová 

7. Návrh VZN č. 4/2020 o obecných poplatkoch 

8. Návrh VZN č. 5/2020 o poplatku za rozvoj  

9. Návrh VZN č. 6/2020 o ochrannom pásme pohrebísk na území obce Pitelová 

10. Návrh rozpočet na roky 2021, 2022, 2023 

11. Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 8. 

12. Príprava územno-plánovacej dokumentácie k Územnému plánu obce Pitelová 

13. Informácia o činnosti Obecného úradu a starostky obce. 

14. Správa majetku obce – majetkovo-právne vzťahy.  

15. Žiadosti 

16. Diskusia – rôzne – interpelácie. 

17. Návrh na uznesenie. 

18. Záver. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili predložený program jednohlasne.  

 

 

 

Bod 4/ Kontrola plnenia uznesenia. 

Z predchádzajúceho zasadnutia vyplývajú úlohy  – zistenie podmienok financovania zo ŠFRB.  

Podmienky boli v ostatné dni parlamentom schválené, budú sa vyhodnocovať, priebežne sa 

plní, ostatné uznesenia splnené.   

 

 

Bod 5/ Návrh VZN č. 2/2020 o miestnych daniach na rok 2021 

Pripomienku p. P. Mareša k VZN – úľava na dani, nebola OZ braná do úvahy. 

VZN prijaté vo forme aké bolo zverejnené.  

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 



PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

A A A A A -- -- 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný                                                                                                               

 

Bod 6 Návrh VZN č. 3/2020 o zneškodňovaní a nakladaní s komunálnym odpadom v obci 

Pitelová 

VZN prijaté vo forme aké bolo zverejnené. Schválené jednohlasne.  

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

A A A A A -- -- 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný                                                                                                               

 

Bod 7 Návrh VZN č. 4/2020 obecných poplatkoch  

VZN prijaté vo forme aké bolo zverejnené. Schválené jednohlasne.  

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

A A A A A -- -- 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný                                                                                                               

 

Bod 8 Návrh VZN č. 5/2020 o poplatku za rozvoj   

VZN prijaté vo forme aké bolo zverejnené. Schválené jednohlasne.  

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

A A A A A -- -- 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný                                                                                                               

 

Bod 9 Návrh VZN č. 6/2020 o ochrannom pásme pohrebísk na území obce Pitelová   

VZN prijaté vo forme aké bolo zverejnené. Schválené jednohlasne.  

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

A A A A A -- -- 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný                                                                                                               

Bod 10 Návrh rozpočet na roky 2021, 2022, 2023   

Návrh rozpočtu prijatý vo forme ako bol zverejnený. Schválený jednohlasne.  



Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

A A A A A -- -- 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný                                                                                                               

 

 

Bod 11 Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 8   

Poslanci návrh zmeny rozpočtu rozpočtovým opatrením dostali mailom, návrh bol prerokovaný 

na pracovnej porade. Starostka predložila pozmeňujúci návrh – presun rozpočtovaných 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky: z položky rozpočtu 05.1.0.637 004 Všeobecné služby -1.300 € na položku rozpočtu 

05.1.0.633 006 Materiál – kontajner (veľkokapacitný) +1.300 €. 

Návrh schválený jednohlasne. 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

A A A A A -- -- 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný                                                                                                               

 

 

Bod 12/ Príprava územno-plánovacej dokumentácie k Územnému plánu obce Pitelová  
Starostka obce informovala o priebehu tvorby Zadania, nebola zapracovaná Zvernica 

a MVE,  trvala na tom, aby bolo v Zadaní zahrnuté aj nesúhlasné stanovisko k výstavbe 

Zvernici, ako aj MVE v k. ú. Pitelová na profile rieky Hron. Ďalej informovala, že bol 

zverejnený zadávací dokument Zadanie pre spracovanie Územného plánu obce Pitelová. 

Zadanie musí byť zverejnené 30 dní na úradnej tabuli, potom Ing. arch. vyhodnotí doručené 

pripomienky a upraví Zadanie v zmysle doručených pripomienok a  následne sa žiada o súhlas 

Okresný úrad v BB, odbor výstavby a bytovej politiky. Po vydaní tohto súhlasu Zadanie 

schvaľuje obecné zastupiteľstvo. Čo sa týka dotácie - žiadosti sa podávajú od 15.01.do 28.2. 

príslušného roka.  Teraz pred podaním Žiadosti o dotáciu, musí byť schválené uznesenie 

(povinná príloha k žiadosti). Potom bude potrebné ešte jedno uznesenie, spomínané - o 

schválení Zadania, ale to bude až po prerokovaní v budúcom roku. Prosím Vás teraz je lehota 

aj pre Vás - poslancov, aby ste si preštudovali Zadanie ÚP obce Pitelová. Pripravili si návrhy, 

pripomienky - budeme mať cca 01,02/2021 stretnutie s Ing. arch. Beátou Mikušovou, kde 

budeme spoločne rokovať o ÚP.  Snáď už budeme mať aj odpovede z úradov, samozrejme p. 

Mikušová a všetci ktorí sa podieľajú na príprave, musia akceptovať vyjadrenia k zámeru mať 

ÚP a zároveň vyjadrenia k Zadaniu ÚP. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo jednohlasne obstaranie Územného plánu, podanie Žiadosti 

o dotáciu na Ministerstvo dopravy a výstavby SR, finančnú spoluúčasť na financovaní 

spracovania Návrhu Územného plánu obce Pitelová (3300 € v rozpočtovom roku 2021).  

 

 

 

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 



PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

A A A A A -- -- 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný                                                                                                               

 

 

Bod 13/ Informácia o činnosti Obecného úradu a starostky obce  

OZ berie na vedomie informácie o činnosti obecného úradu a starostky obce. 

Bod 14/ Správa majetku obce – majetkovo-právne vzťahy: 

Miestna komunikácia „strmá“ v Záhradách - Obecný úrad navštívil p. J. Kamody (RSC) a p. 

Ing. M. Obertáš (dopravný inžinier), informovali o možnosti podať výnimku na vjazd, ak 

nebude výnimka udelená, bude sa musieť jestvujúci vjazd zrušiť. Zimná údržba  - list p. 

Paššákovej, v ktorom poukazuje, že obec je povinná cesty udržiavať. Starostka informovala 

o nákupe posypového materiálu zeolit, ktorý absorbuje vodu, čím sa znižuje možnosť jej 

opätovného zamrznutia a vytvorenia ľadu, je určený až do teploty do – 30 stupňov Celzia. Jedná 

sa o ekologický materiál. Materiál bol uložený do novej nádoby, ktorá je osadená na ulici. Bol  

rozvezený aj ostatných nádob, ktoré sú v obci rozmiestnené. Pani Uhrinová –  je potrebné nájsť 

nejaké riešenie, aby sa do údržby zapojili všetci občania (normálny). Poslanec Chalmovský – 

požiadať právničku o výklad čo znamená v zákone pojem údržba cesty.   

Obecné zastupiteľstvo ukladá Obecnému úradu zaslať žiadosť o výnimku na vjazd na miestnu 

komunikáciu. 

OZ schválilo jednohlasne. 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

A A A A A -- -- 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný                                                                                                               

                                                                                                       

Bod 15/ Žiadosti: 

Pani Ľubica Kosorinská podala žiadosť o zníženie poplatku za smeti, alebo riadny odvoz spred 

domov, k žiadosti sa pripojili podpismi aj ostatní občania tejto „ulice“. Poslanec L. Mališ – 

koľko percent zo sumy je likvidácia a odvoz. Poslanec M. Kocian - navrhuje zriadiť stojisko na 

kukanádoby. Poslanec P. Hudec - navrhuje umiestniť veľkokapacitný kontajner. Poslanec J. 

Chalmovský – dve možnosti, žiadosť neschváliť, ale vybudovať stojisko, alebo umiestniť 

veľkokapacitný kontajner. Starostka - komunikovala s riaditeľom TS v ZH Ing. Žilinčárom, 

ktorý nesúhlasí s odvozom spred domov (veľký sklon a úzka cesta pri p. Líškovi). Poslanci sa 

zhodli, že starostka napíše odpoveď na prvú časť k zníženiu (znížiť sa nedá) muselo by sa znížiť 

všetkým. Druhá odpoveď, obec vykoná rozbor odvoz a likvidácia a to sa mohol znížiť poplatok. 

A na základe tejto analýzy sa prijme riešenie.  

Obecné zastupiteľstvo ukladá Obecnému úradu napísať odpoveď na žiadosť p. Ľ. Kosorinskej, 

podľa uvedeného textu. 

OZ schválilo jednohlasne. 

 

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 



PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

A A A A A -- -- 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný                                                                                                               

 

 

 

Bod 16/ Diskusia – rôzne – interpelácie. 
Starostka informovala poslancov, že pracovníčka Obecného úradu p. Vencelová je v povinnej 

karanténe a pracuje z domu. Starostka navštívila p. Krajmerovú, stavebný úrad Stará 

Kremnička kvôli Zvernici, zatiaľ nie je vo veci nič nové, spis bol vrátený z Okresnej 

prokuratúry stavebnému úradu bez písomného stanoviska. Starostka ďalej informovala, že sa 

sťažovala občianka p. E. Mikulčíková, že jej naďalej vlhne dom a obvinila starostku, že v danej 

veci nekoná. Starostka informovala poslancov, že v tomto roku nemá vedomosť o tom, že by 

ju p. Mikulčíková kontaktovala s touto problematikou. V roku 2019 sme riešili problém 

s vodou, ktorá sa zhromažďovala v jarku pri dome. Robila sa kontrola potrubia sondou, 

odčerpávala sa voda, za pomoci hasičov sa vykonala kontrola potrubia na pravej aj ľavej strane, 

doviezla sa voda v cisterne, ktorá sa prifarbila nezávadnou farbou a vypúšťala do šachty, 

následne pretekala potrubím a vytekala až v jarku pri dome p. Svitku. To bolo v poriadku. 

Upozornili sme majiteľov susedného pozemku (rodinu Čibovú), ktorý sa nachádza nad domom 

p. Mikulčíkovej, aby si prekontrolovali vodu a celé nové zavlažovanie (kvapôčkové) v záhrade, 

tiež bolo v poriadku. Z uvedeného nám vyplynulo, že sa na pozemku nachádza spodná voda a 

pozemok je potrebné odvodniť – odizolovať. Tiež sme upozornili na to, že na celom dome p. 

Mikulčíkovej nie sú osadené žľaby a celú dažďovú vodu v roku si „púšťa“ pod dom. Starostka 

p. Mikulčíkovej vysvetlila, že je potrebné osadiť žľaby na dom. Poslanec L. Mališ reagoval, že 

sa jedná len o kvapôčkovú závlahu u Čibových, ktorá nemá vplyv na vlhnutie domu, skôr si 

všimol poškodenú škridlu na dome p. Mikulčíkovej. Stavebná komisia preskúma situáciu na 

jar. Pani Uhrinová sa vyjadrila k odvozu KO, bude informovať občanov v časti obce Záhrady 

o ich žiadosti a postupe, stojisko vidí ako sekundárnu vec. 

Diskusia bola ukončená. 

 

 

Bod 17/ Návrh na uznesenie 

 

M. Kocian prečítal návrh na uznesenie 

 

 

Bod 18/ Záver 

 

Starostka obce  poďakovala prítomným za účasť. 

 

Zapísala:  

Peter Hudec           dňa : 11.12.2020  ................................... 

 

Overil:  

Ing. Ján Chalmovský PhD.      dňa : ........................    ....................................  

PharmDr. Zuzana Fábiková   dňa : ........................... .................................... 


